
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 14. decembra 2023

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta 
Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu
Mgr. Anetta Kalapos, hl. kontrolór mesta

Poslanci : Ing. Marta Vozáriková
Ján Kovács
Gejza Tipcsák
Mgr. Norbert Demeter
Zoltán Kövér

                    Eva Kissová
                       Mgr. Tibor Mészároš
                       

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvoril  a viedol  primátor  mesta  Ing.  Viktor  Palko,  MBA,  ktorý 
skonštatoval,  že  je  prítomných  7  poslancov,  teda  rokovanie  MsZ  je  uznášania  schopné. 
Predložil program rokovania MsZ  a navrhol zmenu programu a to: za bodom č. 6  nasleduje 
bod č. 7 Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu mesta Čierna nad Tisou na rok 
2024  s výhľadom na roky 2025 a 2026; bod č.8 Rozpočet mesta Čierna nad Tisou na rok 
2024; bod č. 9 Prenájom nebytových priestorov; bod č. 10 Prenájom nebytových priestorov – 
UPSVAR; bod č. 11 Medzinárodný projekt HUSKROUA; bod č. 12 Stanoviská komisií; bod 
č. 13 Rôzne; , bod č. 14 Záver.

Primátor mesta požiadal poslancov o schválenie programu rokovania v pôvodnom znení.

Prítomní  poslanci  neschválili  predložený  program rokovania  MsZ v Čiernej  nad 
Tisou. 

(Hlasovanie:  za –  0  poslancov;  proti –  Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Mgr.  Tibor 
Mészároš,  Gejza Tipcsák, Ing.  Marta Vozáriková,  Zoltán Kövér,  Eva Kissová;  zdržali  sa 
hlasovania – 0 poslancov)

Primátor  mesta  požiadal  poslancov  o schválenie  programu  rokovania  s pozmeňujúcim 
návrhom.

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  program rokovania  MsZ  v  Čiernej  nad  
Tisou s pozmeňujúcim návrhom: za bodom č. 6 nasleduje bod č. 7 Stanovisko hlavného  
kontrolóra k Návrhu rozpočtu mesta Čierna nad Tisou na rok 2024 s výhľadom na roky 
2025 a 2026; bod č. 8 Rozpočet mesta Čierna nad Tisou na rok 2024; bod č. 9 Prenájom  
nebytových priestorov; bod č. 10 Prenájom nebytových priestorov  - UPSVAR; bod č. 11  
Medzinárodný projekt HUSKROUA; bod č. 12 Stanoviská komisií; bod č. 13 Rôzne; bod č.  
14 Záver.
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(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, 
Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa 
hlasovania – 0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: Mgr. Nikoletta Dobosová 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Gejza Tipcsák
                                                                                   Zoltán Kövér
                                                                                   

(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, 
Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa 
hlasovania – 0 poslancov)

3. Schválenie návrhovej komisie

Návrhová komisia: Mgr. Tibor Mészároš
Ing. Marta Vozáriková
Mgr. Norbert Demeter

(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, 
Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa 
hlasovania – 0 poslancov)

4. VZN č. 5/2023 o miestnej dani z nehnuteľnosti

Predmetom  rokovania  v rámci  daného  bodu  je  návrh  predmetného  VZN,  ktorý  je 
súčasťou materiálov k rokovaniu. Na základe výhľadov a prognóz financovania samospráv 
uverejnených   Ministerstvom  financií  ako  aj  Radou  pre  rozpočtovú  zodpovednosť  je  na 
budúci rok predpokladaný schodok príjmovej časti mesta. S cieľom zabezpečenia základných 
potrieb fungovania mesta sa pristupuje k zvýšeniu sadzby dane z nehnuteľností  a zároveň 
k zavedeniu zvýšenej sadzby dane za neudržiavané stavby.

Primátor mesta informoval,  že predmetný návrh bol  vyvesený na ÚT a nakoľko nikto 
neuplatnil  pripomienku k návrhu VZN, je možné pristúpiť k schváleniu. Ďalej skonštatoval, 
že od augusta dostáva mesto o cca. 10 000 € mesačne menej podielových daní a výhľad na r. 
2024 je ešte horší. Aj ostatné obce, mestá  pristúpili k navýšeniu.

Mgr. Mészároš skonštatoval že zasadala Finančná a podnikateľská komisia pri MsZ, ktorá 
doporučuje schváliť predmetné VZN.
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Ing. Vozáriková sa dotazovala prečo sa  PO daň zvyšuje o 10 a FO o 20 % .     
Primátor mesta  vysvetlil, že nakoľko máme už niekoľko rokov vyššie sadzby dane pre 

PO ako  v okolitých  mestách  a obciach,  tie  nenavrhujeme  zvýšiť  až  o 20  % ,  len  o 10% 
a u fyzických osobách to nie je až také likvidačné. Ďalej v budúcnosti ak chceme rozširovať 
podnikateľské prostredie v meste, tak výrazným rozhodovacím faktorom pre podnikateľa je aj 
výška daní v lokalite.

p. Tipcsák skonštatoval, že v Čiernej nad Tisou  máme už teraz vyššie dane (byty) ako 
napr. v Kráľovskom Chlmci, za ktoré ale u nás  nedostanú obyvatelia také štandardy ako v K. 
Chlmci.

Primátor mesta dodal, že  toto navýšenie by malo priniesť mestu do kasy + 80 000 €  cca 
a že ak nepristúpime k zvýšeniu sadzieb ani toľko nebude ako doteraz a bude ohrozený chod 
mesta ( ver. osvetlenie, odvoz TKO a pod.)

Ing. Vozáriková dodala, že inflácia priniesla navýšenia cien, obce potrebujú financie, je 
potrebné  navýšenie  sadzieb.  Ďalej  ešte  dodala,  že  40  %  podielových  daní  →zariadenia 
v pôsobnosti mesta, zvyšok na chod mesta.

p. Tipcsák sa pýtal na daň za schátrané budovy.
Primátor mesta odpovedal , že áno, zavádza sa aj zvýšená sadzba dane za neudržiavané 

stavby ale najskôr je potrebné rozhodnúť o koeficiente sadzby dane.
Prítomní poslanci sa zhodli na koeficiente 1,5 do § 8 VZN.

 Prítomní poslanci sa uzniesli na VZN mesta Čierna nad Tisou č. 5/2023 o miestnej 
dani z nehnuteľnosti  s doplnením koeficientu 1,5 do § 8 v bode 1,   časti V.                                

(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák,  Ing. Marta Vozáriková, 
Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš  ;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa 
hlasovania –0 poslancov)

                           
5. VZN  č.  6/2023  o poplatku  za  komunálne  odpady  a drobné  stavebné 

odpady

Predmetom rokovania v rámci daného bodu je návrh predmetného VZN, ktorý je súčasťou 
materiálov  k rokovaniu.  Nakoľko  služby  spojené  s prevádzkou  systému  odpadového 
hospodárstva  na  území  mesta  sú  zabezpečované  spoločnosťou   FÚRA  s.  r.  o.,  cieľom 
navrhnutého VZN je zohľadnenie predpokladaných nákladov spojených s obstaraním vývozu 
odpadu, ako aj zreálniť náklady za službu poplatníkom, ktorí ju využívajú.

Mgr. Mészároš  informoval, že návrh VZN bol prebratý na Finančnej a podnikateľskej 
komisii. Tiež dodal,  že toto navýšenie sadzby predstavuje cca. 4 € zvýšenie poplatku za TKO 
a DSO na rok / osoba.

Prednosta úradu skonštatoval, že sa snažíme docieliť, aby sa vykryli výdavky.
p. Tipcsák  dodal, čo sa týka neplatičov, že je potrebné konať, vyzývať ich.
Primátor  mesta  odpovedal,  že  tak  konáme,  neustále  sa  posielajú  výzvy  na  úhradu 

nedoplatkov.

Prednosta úradu navrhol doplnenie VZN a to, opravou  v čl.7 ods. 1 c) , kde sa text „ ........ 
potvrdením zamestnávateľa a potvrdením o ubytovaní“ nahradí textom  „ ......... potvrdením 
zamestnávateľa alebo potvrdením o ubytovaní“ a opravou v čl. 3 ods. 1, kde má byť správne 
uvedená hodnota 0, 0784 .
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Prítomní poslanci sa uzniesli na VZN mesta Čierna nad Tisou č. 6/2023 o poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady s opravou čl.  3  ods.  1,  kde je  nesprávne  
uvedená hodnota 0,0678 €, správne má byť uvedené 0,0784 €; s opravou čl. 7 ods. 1 písm.  
c), kde sa text „ ........ potvrdením zamestnávateľa a potvrdením o ubytovaní“ nahradzuje  
textom  „ ......... potvrdením zamestnávateľa alebo potvrdením o ubytovaní“.

(Hlasovanie:  za –   Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján  Kovács,  Gejza  Tipcsák,   Ing.  Marta 
Vozáriková, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;  zdržali 
sa hlasovania – 0 poslancov)

6. VZN č.  7/2023 o určení  výšky dotácie  na prevádzku a mzdy na dieťa 
materskej školy, žiaka základnej umeleckej školy, školského klubu detí 
a školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna nad Tisou

Predmetom rokovania v rámci daného bodu je návrh predmetného VZN, nakoľko podľa 
zákona  o štátnej  správe  v školstve   a školskej  samospráve,  obec  určuje  VZN podrobnosti 
financovania MŠ, ZUŠ, ŠKD, ŠJ a CVČ; lehotu na predloženie údajov, podľa ktorých bude 
financovať; výšku dotácie na dieťa MŠ, žiaka ZUŠ a dieťa/žiaka ŠZ na príslušný kalendárny 
rok, na mzdy a  prevádzku týchto škôl a ŠZ;  deň v mesiaci, v ktorom obec poskytne finančné 
prostriedky. Výška dotácie je určená osobnými a prevádzkovými nákladmi. Výška dotácie je 
samostatne  určovaná  pre  jedno  dieťa/žiaka  a je  MsZ  schvaľovaná  prostredníctvom 
schváleného rozpočtu mesta a konkrétnym určením vo VZN platnom na každý kalendárny 
rok. Rozdielnosť výšky dotácie jednotlivých ŠZ vyplýva zo skutočnosti, že každé zariadenie 
má  inú  prevádzkovú  náročnosť,  ako  aj  individuálnu  potrebu  fin.  prostriedkov  na  mzdy. 
Dotácie na mzdy a prevádzku škôl a ŠZ sú poskytované z výnosu dane z príjmov, ktorý je 
mestu prideľovaný zo štátneho rozpočtu . Vývoj podielovej dane  sa bude priebežne sledovať 
a v prípade výraznejšej zmeny oproti rozpočtu bude možné vstúpiť do úprav výšky dotácií 
ďalším dodatkom k VZN.  

p. Tipcsák dodal, že od budúceho roka má MŠ prebrať  štát.
Primátor mesta – áno, spomínalo sa   to na stretnutí komunálnych lídrov s ministrami 

novej vlády v Poprade a spomínali aj ŠJ a ŠKD. V našej kompetencii by bola len ZUŠ.

Ing.  Vozáriková  opustila  rokovaciu  miestnosť  o 16,20  hod.  –  neprítomná  počas  
hlasovania.   

 Prítomní poslanci sa uzniesli  na VZN mesta Čierna nad Tisou č. 7/2023 o určení  
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, žiaka základnej umeleckej  
školy, školského klubu detí a školskej jedálne v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna  
ad Tisou.

(Hlasovanie:  za –  Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák   Zoltán Kövér, Eva 
Kissová, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

  
7. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu rozpočtu mesta na rok 2024
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Stanovisko  k Návrhu  rozpočtu  mesta  na  rok  2024,  ktorý  je  súčasťou  materiálov 
k rokovaniu  MsZ,  predložila  hlavná  kontrolórka  mesta,  Mgr.  Anetta  Kalapos,  ktorá 
skonštatovala,  že  návrh  rozpočtu  je  spracovaný  v súlade  so  všeobecnými  záväznými 
predpismi  a  bol  verejne  sprístupnený  spôsobom  obvyklým  najmenej  15  dní  pred  jeho 
schválením. Návrh rozpočtu je spracovaný v členení na: 

a) rozpočet na príslušný rozpočtový rok –  r. 2024
b) rozpočet na rok nasledujúci po príslušnom rozp. roku – r. 2025  
c )rozpočet na rok nasledujúci po roku, na ktorý sa zostavuje rozpočet podľa písm.b) -

r.2026

Rozpočet na príslušný rozpočtový rok je záväzný, rozpočty na  nasledujúce dva rozp. roky 
majú len orientačný charakter. 

Viacročný programový rozpočet sa člení na: 
a) bežný, t.j. bežné prímy a výdavky
b) kapitálový, t.j. kapitálové príjmy a výdavky
c) finančné operácie

Hlavná kontrolórka ďalej skonštatovala, že navrhovaný rozpočet mesta na rok 2024 je 
zostavený ako vyrovnaný, čím je splnená jedna zo zákonných podmienok. Bežný rozpočet je 
zostavený  ako  prebytkový,  kapitálový  rozpočet  je  zostavený  ako  schodkový  a finančné 
operácie sú prebytkovými. Schodok bude krytý z prebytku bežného rozp. a z prebytku fin. 
operácií mesta.

Vo výdavkovej časti rozpočtu mesta sú zapracované záväzky platné pre mesto  v roku 
2024. Tento rozpočet je nastavený tak, aby zabezpečil krytie výdavkov. Je potrebné priebežne 
vyhodnotiť zastupiteľstvom resp. fin. komisiou, aby sa predchádzalo prečerpaniu výdavkovej 
časti  rozpočtu.  Hlavná kontrolórka odporúča,  aby fin.  komisia  na každom zasadnutí  MsZ 
predložila aktuálnu informáciu o naplnení rozpočtu mesta.

Hlavná kontrolórka odporúča MsZ schváliť predložený návrh rozpočtu.

                                                 
Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Čierna nad  

Tisou k Návrhu rozpočtu mesta  na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026 bez výhrad. 

8. Rozpočet mesta na rok 2024

Návrh  rozpočtu  mesta  vypracovalo  finančné  oddelenie  MsÚ,  je  zostavený   v súlade 
s právnymi normami na  3 rozpočtové roky, pričom záväznými ukazovateľmi rozpočtu sú iba 
rozpočtované  príjmy a rozpočtované výdavky rozpočtového roku 2024. Viacročný rozpočet 
tvorí rozpočet obce na príslušný rozpočtový rok a rozpočet na nasledujúce 2 roky, pričom 
príjmy a výdavky rozpočtov na  nasledujúce   2  roky nie  sú  záväzné.  Návrh  rozpočtu  bol 
prerokovaný s finančnou komisiou a hlavnou kontrolórkou mesta Čierna nad Tisou. Hlavný 
zámer rozpočtu je zabezpečiť vyrovnaný alebo prebytkový rozpočet

Návrh rozpočtu mesta je súčasťou materiálov k rokovaniu MsZ.

Ing. Vozáriková, ako konateľka MPS s. r.  o.,  informovala o zámere vrátiť mestu časť 
majetku (ktorý sa nevyužíva, nevedia dať do prenájmu; zvýšenie daní od r. 2024). MPS s. r. o. 
má podlžnosť  voči  mestu  na  dani  z nehnuteľností;  z dôvodu zvýšenia  cien  energií,  stúpli 
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spoločnosti  náklady,  ďalej  došlo  k  mimosúdnemu  vyrovnaniu  medzi  spoločnosťou  a Sv. 
Panteleimonom.; všetky podlžnosti sa  už podarilo vyrovnať, okrem dlhu voči mestu, DzN vo 
výške cca 9 000 €.                                           

p. Tipcsák sa informoval ohľadom  financií pre MFK a navrhuje financovať podľa toho, 
ako dodržujú zmluvu.

Primátor mesta odpovedal, že MFK nevyčerpal celú rozpočtovanú čiastku, ale cca. 
o 2 500 € menej.

p.  Tipcsák  sa  tiež  informoval  ohľadom  bodu  v rozpočte  „  Soc.  služby“. 
Primátor mesta vysvetlil, že sa jedná o projekty TSP a KC, ide o spoluúčasť mesta.

P. Tipcsák sa ďalej dotazoval ohľadom bývalej MŠ Družba , prečo je aj naďalej zahrnutá  do 
rozpočtu.  

Primátor mesta odpovedal, že už tam nebude reálne takáto položka a nakoľko  je tam už 3 
mesiace vypnutá el. energia, preddavkové platby sú už uhradené, pri vyúčtovaní nám vznikne 
preplatok.  Momentálne sa  realizuje  presťahovanie   Pravoslávnej  aj  Evanjelickej  cirkvi  do 
budovy MsÚ.  

p.  Tipcsák  navrhol  predať  budovu,  investovať  sa  do  nej  neoplatí. 
Primátor    dodal,  že  súhlasí,  oprava  strechy  je  veľmi  nákladná  položka  a keďže  mesto 
neplánuje  s touto  budovou  do  budúcna  zatiaľ,  bolo  by  možno  lepšie  ju  ako  aj  ostatné 
prebytkové budovy odpredať.          

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  v súlade  s  §  11  ods.  4  písm.  b)  zákona  č.  
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 10 zákona č. 583/2004  
Z.  z.  o  rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy  v znení  neskorších  predpisov  a)  
Rozpočet na rok 2024 do výšky jednotlivých položiek a ekonomickej kategórii v celkovej  
sume: 

Bežný rozpočet: príjmy  v sume       4 089 555 €
                           výdavky v sume     4 079 115 €
Kapitálový rozpočet:   príjmy v sume            20 000 €
                                    výdavky v sume          48 440 €
Finančné operácie:      príjmy v sume          138  000 €
                                    výdavky v sume        120 000 €

(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák,  Ing. Marta Vozáriková, 
Zoltán  Kövér,  Eva  Kissová,  Mgr.  Tibor  Mészároš;  proti –  0  poslancov;   zdržali  sa 
hlasovania – 0 poslancov)

 Ing. Vozáriková sa o 17,12 hod.  ospravedlnila a opustila rokovanie MsZ.        

                      

9. Prenájom nebytových priestorov
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Primátor  mesta  v rámci  tohto  bodu  informoval  o zámere  prenájmu  nehnuteľného 
majetku mesta  - miestnosti pre voľné združenie fyzických osôb zastúpené Norbertom 
Teru, Záhradná 192/3, Čierna nad Tisou - ktorý bol zverejnený na ÚT po dobu 15 dní. 
Môže sa pristúpiť k jeho schváleniu.

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  Zámer  prenájmu  nehnuteľného  majetku,  
predmetom ktorého je nehnuteľný majetok, stavba – LV č. 362, súp. č. 409, parc. č. 23/3,  
register „C“ o výmere 113 m2 , pre voľné združenie fyzických osôb zastúpené Norbert Teru,  
Záhradná 192/3, Čierna nad Tisou; doba nájmu  5 rokov, výška nájomného 3,32 €/m2, ako 
dôvod hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí  v znení  neskorších  predpisov  –  verejnoprospešný  záujem  podporovať  subjekty  
zabezpečujúce  rozvoj  telesnej  výchovy/telovýchovy  za  podmienky,  že  nájomca  bude  
zabezpečovať údržbu  prenajatých priestorov na vlastné náklady v plnom rozsahu.

(Hlasovanie:  za – Mgr.  Norbert  Demeter,  Ján Kovács,  Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér,  Eva 
Kissová, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

10. Prenájom nebytových priestorov – ÚPSVAR

Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval, že sa jedná o budovu na ul. Hlavná 107, 
ktorú mesto prenajíma ÚPSVaR. Nakoľko nájomná zmluva bola uzatvorená na dobu určitú, je 
potrebný súhlas s dočasným užívaním priestorov,  pokiaľ sa vypracuje nová NZ.

p. Tipcsák sa informoval, či by sa nenašli finančné prostriedky, bolo by vhodné 
vymaľovať priestory ÚPSVaR.  
    
Primátor mesta odpovedal, že môžeme, ale mal by to realizovať pre svojich zamestnancov 
ÚPSVaR. Najlepšie by bolo odpredať budovu, v Trebišove sme už aj navrhli, uvidíme, ako sa 
k tomu postaví Ústredie PSVaR.

      Prednosta úradu dodal, že sa nedávno zateplovalo cez Eurofondy, ale na budovy, ktoré sa  
využívajú na komerčné účely, nedá sa.

    Mgr. Mészároš dodal, že v roku 2017 sa uskutočnila komplexná rekonštrukcia budovy, 
okrem  schodišťa.  Tiež  dodal,  že  zamestnávateľ  by  mal  zodpovedať  za  podmienky  na 
pracovisku, takže určite by maľby vo vnútri, kanceláriách mal realizovať ÚPSVaR.

       Prítomní poslanci súhlasili s dočasným užívaním nehnuteľnosti na ul. Hlavnej 107  
v rozsahu v zmysle nájomnej zmluvy NZ 01-04/2017, od doby ukončenia tejto zmluvy do  
doby uzavretia novej zmluvy za podmienok, ako bolo dohodnuté v pôvodnej zmluve NZ 01-
04/2017.

(Hlasovanie: za –  Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 
Kissová, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)
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11. Medzinárodný projekt HUSKROUA

Primátor mesta v rámci tohto bodu  informoval o  medzinárodnom projekte HUSKROUA, 
do ktorého sa mesto zapája - zriadenie dobrovoľného hasičského zboru. Projekt je realizovaný 
pod záštitou medzinárodného výskumného ústavu „ Nemzetstratégiai kutatóintézet “. Projekt 
vypracujú - podávajú maďarskí partneri. Lehota na predloženie je do 20.2.2024. V prípade 
úspešnosti projektu  by to pre mesto znamenalo financie vo výške 117 tis. € a spoluúčasť by 
predstavovala 5 %, čo sa ešte ale môže zmeniť( to zn. za cca. 10 000 € by bola spoluúčasť). 
Za získané financie by sa zakúpila výbava ako mikrobus, hasičský príves, oblečenie ...

p.  Tipcsák  sa  informoval,  či  už  sú  nejaký  adepti  na   dobrovoľ.  hasičov. 
Primátor mesta odpovedal, že sa určite nájdu, aj spomedzi nás.

p. Tipcsák sa navrhol, že ako bývalý záchranár by rád spolupracoval.                                   
Prednosta úradu dodal, že všetci členovia absolvujú výcvik.                                                  
Primátor dodal, že len bude rád, ak sa ozvú takýto dobrovoľníci.

Prítomní poslanci jednohlasne schválili vstup do Projektu INTEREG, VI. – A NEXT, 
Maďarsko-Slovensko-Rumunsko-Ukrajina.

(Hlasovanie: za -  Mgr. Norbert Demeter, Ján Kovács, Gejza Tipcsák,  Zoltán Kövér, Eva 
Kissová, Mgr. Tibor Mészároš; proti – 0 poslancov;  zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

     12. Stanoviská komisií

Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie zo dňa 12.12.2023 predložil predseda 
komisie Mgr. Mészároš písomne, čo tvorí prílohu zápisnice.

Mgr. Mészároš dodal, že do bodu 5. bola zaradená aj žiadosť o o vyradenie/odpísanie/ 
pohľadávok z evidencie, čo komisia doporučuje.

Primátor mesta odpovedal,  že  odpisu pohľadávok sa budú venovať na najbližšom 
rokovaní.

 Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Finančnej a podnikateľskej komisie  
pri MsZ v Čiernej nad Tisou.

Stanovisko  Športovej a kultúrnej komisie predložil predseda komisie Ján Kovács, čo tvorí 
prílohu zápisnice. Komisia zasadala 11.12.2023 a venovala sa usporiadaniu akcie Primátorská 
vianočná kapustnica a varené víno – 20.12.2023.

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Športovej a kultúrnej komisie pri MsZ 
v Čiernej nad Tisou.

Stanovisko Komisie pre životné prostredie a verejný poriadok tvorí prílohu zápisnice.

Mgr. Demeter dodal, že komisia doporučuje žiadosti vyhovieť: Vyhradenie  parkovacieho 
miesta pre 1 mot. vozidlo, bez označenia ŠPZ, pre ZŤP.
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p. Tipcsák sa informoval, či má mesto VZN ohľadom parkovania.
Primátor mesta dodal, že nemá. 

Prítomní  poslanci  brali  na  vedomie  Stanovisko  Komisie  pre  životné  prostredie  
a verejný poriadok pri MsZ v Čiernej nad Tisou.

13.Rôzne

Primátor  mesta  srdečne  pozval   každého  na  nasledujúce  akcie:  Adventný  koncert, 
Primátorská  vianočná  kapustnica  a varené  víno  a Betlehemské  svetlo.  Ďalej  informoval 
o kontrole z MIRRI – mesto má zastaralú webovú stránku. Mesto sa zapojilo do projektu cez 
SPP, kde vyhralo  2 100 € na web. stránku.

Primátor  mesta  tiež  informoval  o dokončení  rekonštrukcie  malej  telocvične  spolu 
s prepojovačkou so strechou. Telocvičňa bola dokončená v termíne.

Poslancom boli predložené Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, nakoľko 
nastali  zmeny  v zákone,  bolo  potrebné  tieto  zmeny zapracovať.  Primátor  informoval,  že 
Zásady hospodárenia budú bodom v rámci ďalšieho rokovania  MsZ.

     14. Záver

Keďže  viacej  pripomienok  zo  strany  poslancov  nebolo,  primátor  mesta  ukončil 
rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť.

Ing. Peter Brázda, PhD.                Ing. Viktor Palko, MBA
    prednosta MsÚ             primátor mesta

Overovatelia:  Gejza Tipcsák

                          Zoltán Kövér
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Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová
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